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　　Autumn years, the harvest season, I wish the most sincere smile with you, deeply wishes you happy National Day,cause brilliant TOUCH DOWN!
　　金秋的岁月，丰收的季节，愿我最真诚的笑容伴随你，深深地祝福你，国庆节快快乐乐，事业辉煌腾达!
　　States have a home, you can have a home, you have me, I wish my dear parents happy National Day!Health!
　　有国才有家，有家才有你，有你才有我，祝我亲爱的爸妈国庆快乐!身体健康!
　　Went to the National Day holiday in the country to celebrate this day, I hope you happy as Xi, always happy，Happy National Day!
　　又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐!
　　Just off the beautiful Chang E, ushered in the birthday of the motherland. I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: I wish you all the best and every success!
　　刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意!
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　　On this special occasion, may our great motherland be prosperousforever; may you be filled with good luck and good health a lifetime!
　　值此国庆佳节，祝愿我们伟大的祖国永远繁荣昌盛，也愿好运、健康伴你一生!
　　As National Day celebrated throughout the nation, may youspend the wonderful day with my sincerest wishes. Happy National Day!
　　欢度国庆，举国同庆!这美好的日子，让我用最真挚的祝福陪你度过! 国庆快乐!
　　Beautiful and splendid like the stars up in the sky ; freshand colorful like the flowers early in the morning, my best wishes are broughtto you by the fall wind. May happiness be around you all the time. Enjoy your National Day Holiday.
　　像天空的繁星，灿烂美丽;像清晨的小花，清新绚丽, 秋风捎去我的祝福。愿幸福和快乐永远陪伴你，愿你好好享受国庆长假!
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